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Record de intervenţii înregistrat de Vasile Boloş în şedinţa ordinară de ieri a 

Consiliului Judeţean Mureş. Cunoscut a fi o prezenţă destul de discretă, fără să fie 

genul de om care să vorbească doar de dragul de a se face auzit în plen, consilierul 

judeţean a punctat excelent încă de la debutul şedinţei, când a afirmat că înţelege 

raţiunile financiare pentru care se solicită retragerea Aeroportului Internaţional 

“Transilvania” Târgu-Mureş din Asociaţia Internaţională „Conferinţa Regiunilor 

Aeroportuare” (Airport Regions Conference), dar că practic apartenenţa la un 

asemenea organism internaţional face toţi banii, în condiţiile în care relaţiile externe nu 

se formează de pe o zi pe alta, iar “obrazul subţire cu cheltuială se tine”. 

Către finalul şedinţei, Vasile Boloş a punctat din nou, întrebându-se retoric de ce 

Biblioteca Judeţeană Mureş, care deserveşte foarte mulţi iubitori de carte din Târgu-

Mureş nu este sprijinită şi de municipalitate. “În regulamentul consiliului bibliotecii este o 

menţiune care ne-a permis să purtăm o discuţie în consiliu, în comisia social-culturală, 

de următorul gen, şi anume Biblioteca Judeţeană joacă rolul şi de Bibliotecă Municipală 

în acelaşi timp, ceea ce ar presupune o contribuţie financiară, la partea de susţinere a 

bunului mers al Bibliotecii şi din partea Consiliului Local. Ar fi un gest firesc, cel puţin 

aşa am considerat noi. I-am întrebat pe reprezentanţii Bibliotecii dacă până acum acest 

lucru s-a petrecut şi ne-au spus că acest lucru nu s-a petrecut şi cred că e un moment 

potrivit să atragem atenţia asupra acestui aspect”, a afirmat consilierul judeţean, a cărui 

intervenţie a fost primită pozitiv de colegi. 

Cine va continua demersul început de Vasile Boloş? 

 


